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Tisztelt Elnök Asszony!

	

Érkezett: 1007 AUG O 9.

„Mikor épül zajvéri$ fal az elheralő út eddig megvalósn11 szusza mellett?» cimmet a Házszabály
91. § (1) és (2) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Kóka Jánosnak, a Gazdasági és
KBzIckedési Míniszm-mek.
A kérdésre a választ írásbankérem .

Tisztelt Miniszter úr?

Az 1992 és 2005 kQzött megépült á3-as sz ú font Székesfehérvárt nyugatról elkerülő út egy
szakasza. Ez számos közlekedési, környezetvédelmi problémát megoldott a városbaxy sajnos azonban
- vonalvezetésének hiányossá ., valamint a kisér6 beruházások elmaradása miatt - újakat is generált.
Tájékoztatni szeretném erről, *hogy információim szerint a 2005 . december 6-án átadásra került
elkerülő út másodszor meghosszabbított használatba vételi engedélye is lejár 2007 . december 31-én. A
számos komyezetí és jelentős zajártalmat okozó úttal kapcsolatban a k$rnyezetvéd$k és a nyomvoml
mellett élő emberek határozott tiltakozásának eredményeképp a szakhatóság a végleges használatba
vételi engedélyt a Nemzeti Autópálya Trt-t61 megtagadta és teljes környezetvédelmi felülvizsgálatot
rendelt el . A Nemzet! Autópálya Zrt, azonban úgy tonik, a lakosság által kért, és az eddigi
szakpatásági vizsgálatok alapján indokolt zajvédelmi nt+Á aok, zajvádé fal megépítése kérdésében
késlekedik.

Tisztelt Miniszter úr! A fentiekkel kapcsolatban az alábbi kérdéseket fogalmazom n%eg :

Tud-e, kíván-e az .érintett szaktárca és batásápok ebben a lakosságai is megnyugtató
tájékoztatást és elsősorban segítséget nyújtani?

- Milyen konkrét lépéseket tesz vagy milyen lépésekre lát lehetőséget a szaktárca, annak
érőekében, hogy a fentiekben jelzett zajszennyezés megoldódjon és az elkaroló út ezek után
végre a végleges használatba vételi engedélyt is megkaphassa, hiszen az elkerül$ üt léte
kiemelkedően fontos Székesfehérvár életében?
Lát-e arra lehetőséget, hogy tekintettel a jogos lakossági igényekre rövid idom belűi olyán
megoldás születhessék, amely felnőttek, öregek, gyerekek számra ismétoften biztosítja a
nyugodt, egészséges életteret és élétminóséget, azaz, hagy megtörténjenek a zajvédelmi
beruházások, megópüljön a zajvédő fal?

- A szaktárca szeríni a szűkségen beruházások megvalósftása kinek a kőtelezettsége, és ki visclí
ennek kűltségeit?

Várom Miniszter úr megtisztel$ válaszát!
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